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Bestuurszaken (na eerdere verspreiding gecorrigeerd op 12-01-2023) 
Coördinator Bergschenhoek, Edwin Vervaet, is wegens verhuizing naar Dordrecht gestopt met zijn 
werkzaamheden voor de afdeling. Henk Broeze heeft zich aangemeld als nieuwe coördinator voor 
Bergschenhoek. 
Secretaris Jan Caesar heeft tijdens de ledenvergadering aangegeven over een jaar (in 2023) te 
zullen aftreden. In reactie op een artikel over het aanstaande aftreden van Jan Caesar in De 
Heraut heeft Gemma Vredeveldt zich aangemeld om per 06-02-2023 (datum ledenvergadering) de 
rol van secretaris op zich te nemen. 

Ledenverloop (na eerdere verspreiding gecorrigeerd op 05-01-2023) 
In 2022 hebben 12 leden opgezegd of zijn verhuisd naar een andere afdeling van de Fietsersbond. 
We mochten 11 leden bijschrijven. De afdeling telt nu 138 leden.  
 

 
 

Ledenvergadering 7 maart 2022 
Onze nieuwe voorzitter, Joke van der Heijden, leidde voor de eerste keer een ledenvergadering. 
Die werd meteen een groot succes. Met de komende gemeenteraadsverkiezingen in zicht is er een 
politiek forum gehouden, waaraan alle 8 partijen deelnamen. Onder de bezielende leiding van 
Esther van Garderen, directeur van de Fietsersbond, mochten de vertegenwoordigers van de 
partijen twee aan twee in drie minuten hun visie geven op het verkeersbeleid (gericht op de fiets). 
Daarna stelde Esther hierover kritische vragen. Om te vervolgen met een of meer stellingen, 
waarop ze mochten reageren. Door de kwinkslagen van Esther was het een geanimeerde avond. 
Op de website kunt u een uitgebreid verslag vinden. 

Fietsverlichtingscontroles 
Op 11 en 20 januari werden bij halte Westpolder fietsverlichtingscontroles gehouden, en op 25 
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januari bij halte Rodenrijs en 26 januari bij De Zijde. Tussen 126 en 188 fietsen werden geteld, 
waarvan bij 16 tot 21 % een mankement aan de verlichting was. Van praktisch alle passerende 
snorfietsen en scooters (7 tot 22) was bij slechts 1 iets mis met de verlichting.  
De fietsverlichtingscontroles worden in samenwerking met de gemeente en de politie. Die schreef 
op 20 januari 6 bekeuringen uit. De meeste overtreders kwamen er echter vanaf met een 
waarschuwing; sommigen hadden ‘vergeten' hun licht aan te zetten. Punt is wel, dat zodra het 
maar enigszins licht dreigt te worden, fietsers hun licht al uitzetten (of ze hebben de verlichting al 
helemaal niet aan gehad). En dat doen niet alleen kinderen! 
Ook in november werden er ook controles gehouden. Dit keer ’s avonds bij de sportvelden in 
Bergschenhoek en Bleiswijk. HAVO-leerling Jochem was voor zijn maatschappelijke stage 
aanwezig om de fietsers en scooters te turven en er een rapportage van te maken. Hij turfde op 22 
november in Bergschenhoek 250 fietsers, waarvan bij 34 iets aan de verlichting mankeerde. Een 
week later in Bleiswijk waren dat er 85, waarvan 10 met ondeugdelijke verlichting. De politie 
schreef 5 bekeuringen uit. Moet nog worden vermeld, dat een week eerder op deze plek bij 42 van 
de 174 veelal jeugdige fietsers iets mis was met de verlichting, en de aanwezige mensen van de 
gemeente goede lampjes uitdeelden. 
Al jaren ligt het percentage fietsen waarvan de verlichting niet deugt tussen 15 en 21 procent. 
Bekeuringen uitschrijven werkt niet echt om dit percentage naar beneden te krijgen. Bij de 
fietsverlichtingsacties geven wij altijd voorlichting, waarom goede verlichting belangrijk is en 
waaraan goede verlichting moet voldoen. 

Borden op de Zilvergracht 
Op de Zilvergracht rijden fietsers veel te hard. Dit geeft bewoners een onveilig gevoel. De 
Gemeente heeft samen met bewoners en een bureau gespecialiseerd in gedragsverandering 
gekeken, wat aan dit gedrag gedaan kan worden. Ook de Fietsersbond is hierbij betrokken.  
Er zijn welkomstzuilen aan beide zijden van de Zilvergracht aan het begin en einde geplaatst, die 
de fietsers er op moeten wijzen hun snelheid aan te passen aan de voetgangers. De op het 
wegdek aangebrachte afbeeldingen moeten dit nogmaals benadrukken. 

Gevaarlijke bromfietsoversteek Klapwijkseweg - Weidebrugweg 
In het najaar is een bromfietsoversteek over de Klapwijkseweg aangelegd naar de Weidebrugweg. 
Deze oversteek komt voor automobilisten op de Klapwijkseweg als het ware uit de lucht vallen. Er 
staan wel borden, maar de oversteek is niet of nauwelijks zichtbaar. Er is geen belijning of 
markering op de rijbaan aangebracht. Ook nodigt de oversteek ondanks de verbodsborden ook 
fietsers en voetgangers uit hier over te steken. Al met al een onveilige situatie. 
Daarbij komt, dat als ‘Brommers Op de Rijbaan’ op de Klapwijkseweg was ingevoerd, deze 
oversteek helemaal niet nodig was geweest. 

Vrijwilligers werven op de braderie 3 september 
Zaterdag 3 september heeft de Fietsersbond in de kraam van VIP Lansingerland gestaan om het 
vrijwilligerswerk in Lansingerland onder de aandacht van passanten te brengen. Veel verenigingen 
drijven op vrijwilligers. Zonder hen zou het een saaie boel worden.  
Onze afdeling zocht een nieuwe secretaris. En ook werd een coördinator in Bergschenhoek 
gemist. Inmiddels hebben we aan beide vacatures invulling kunnen geven. 
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A16-verlenging en fietsomleidingsroutes 
Ieder kwartaal voert een veiligheidsbeambte van de Groene Boog in samenwerking met o.a. 
Rijkswaterstaat en de Fietsersbond een veiligheidscontrole van de fietspaden binnen de 
projectgrenzen van A16-verlenging uit. 
Het Zwartepad is tot eind januari 2023 gesloten voor (brom)fietsers. Hierdoor blijft de 
omleidingsroute over de Landscheidingsweg en het HSL-viaduct van kracht. 

Renovatie rond halte Rodenrijs afgerond 
Op 14 juni is met een inspectierondje door wethouder Simon Fortuyn op een elektrische scooter de 
herinrichting van de omgeving van halte Rodenrijs feestelijk afgerond. 
Het busstation en het parkeerterrein hebben een metamorfose ondergaan. Bussen halteren nu aan 
een middeneiland, waarop een overkapte wachtvoorziening voor de reizigers is geplaatst en een 
rustruimte voor de chauffeurs. Aan beide zijden van het metrostation is een overdekte dubbellaags 
fietsenstalling verrezen, waarmee de fietsparkeercapaciteit tot 1100 plaatsen is uitgebreid, 
waarvan 450 in de toekomst worden bewaakt.  

Fietspad langs de Klapwijkseweg bij Karwei opnieuw geasfalteerd 
Soms duurt het even (vanwege begroting, menskracht en/of andere werkzaamheden), maar na 
een melding in januari 2021 over de slechte staat van het fietspad bij Karwei (doorgegroeide 
boomwortels en grote scheuren) is het nu weer keurig strak geasfalteerd. Wel jammer, dat er voor 
de herkenbaarheid geen fietspadrood asfalt is gebruikt. 

Fietstocht 29 oktober 
Op zaterdag 29 oktober organiseerde de Fietsersbond een fietstocht onder leiding van Hans 
Sanders. De tocht volgde het Park de Polder pad. De opkomst was met 5 leden wel erg mager. 

Melden helpt! 
De Fietsersbond meldt jaarlijks vele problemen bij de gemeente. De meeste hiervan zijn klein van 
aard, zoals ontbrekende, verkeerde of verdraaide bebording, verzakte tegels, uitgroeiende 
boomwortels en niet brandende lantaarnpalen. 
Door het jarenlang intensief samenwerken met de gemeente zijn de echt grote problemen 
opgelost. Dat wil niet zeggen, dat we op onze lauweren kunnen rusten. 
In 2022 zijn 14 nieuwe meldingen gedaan. Er zijn 11 meldingen opgelost en 5 afgehandeld. 
Er staan nu nog 6 in status Schouwen, 9 in status Wachtstand. Dit zijn totaal zijn 15 openstaande 
meldingen. 

Werk- en klankbordgroepen 
De Fietsersbond heeft zitting in diverse werk- en klankbordgroepen: 

• A16-verlenging 

• Fietsroute Bergschenhoek – Bleiswijk 

• Zilvergracht 

• Fietspad richting Bentwoud 


